
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LX/23 

LX sesja odbyta w dniu 12 stycznia 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 12 stycznia 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:49 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Justyna Gapska 

6. Beata Kołota 

7. Wiesław Kowalski 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tadeusz Szczepański 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Agnieszka Dorawa, Mariusz Damrat oraz Adam 

Michalak.  

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LX 

sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3).  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2023 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 



Uchwała Nr LX/422/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023 – 2026. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2026.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LX/423/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 

M. Rudna - Plewa – Sekretarz Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 



D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LX/424/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

 

I. Konaszewska – Z-ca dyrektora do spraw pracy socjalnej i świadczeń – przedstawiła 

ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LX/425/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego stanowiącego 

podstawę przyznania pomocy w formie dożywiania w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

I. Konaszewska – Z-ca dyrektora do spraw pracy socjalnej i świadczeń – przedstawiła 

ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego stanowiącego podstawę przyznania pomocy w formie dożywiania w 

ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 



 

Uchwała Nr LX/426/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania - Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023. 

 

I. Konaszewska – Z-ca dyrektora do spraw pracy socjalnej i świadczeń – przedstawiła 

ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie 

dożywiania - Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LX/427/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9).  

 

9. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Marzanna Szewczyk zgłosiła wnioski dot.: 

- ograniczonych usług stomatologicznych w Solmedzie.  



Odpowiedzi udzieliła Pani M. Szalewska – Prezes Solmed Sp. z o.o. informując, że od 

niedawna pracę w przychodni rozpoczęło dwóch młodych, dobrych stomatologów. Natomiast 

świadczenia udzielane w przychodni m.in. też w zakresie stomatologii są świadczeniami 

finansowanymi w zakresie ubezpieczeń społecznych tzw. świadczenia z NFZ. Zakres tych 

świadczeń określa umowa z NFZ oraz przepisy określające zakres gwarantowanych świadczeń, 

których koszty pokrywane są z ubezpieczenia społecznego. Świadczenia gwarantowane z 

zakresu leczenia stomatologicznego określa szczegółowo Rozporządzenie Ministra Zdrowia z 

6.11.2013 r.  

Zastanowimy się wspólnie z lekarzami stomatologami czy jesteśmy w stanie jako przychodnia 

rozpocząć świadczenia usług komercyjnych.   

- zalegających odpadów wielogabarytowych w pobliżu bloku Toruńska 50.  

Odpowiedzi udzielił Pan S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z.o.o. informując to za porządek 

odpowiada zarządca nieruchomości, na której te odpady zalegają. ZGK wywiązuje się ze 

sprzątania zgodnie z obowiązującym harmonogramem. Zarządca może zalegające odpady 

przywieźć do ZGK, zostaną one przyjęte, jeśli są to odpady od mieszkańców bloków. Dodał, 

że zgodnie z harmonogramem wywóz tych odpadów nastąpił 10 stycznia.  

Pani B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego dodała, że zarządcą tego 

terenu jest Spółdzielnia Mieszkaniowa „Transportowiec”.    

- obowiązującego plan zagospodarowania przestrzennego dla terenów przy ul. Powstańców 

(bliżej terenów leśnych). 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego, informując, że zostanie 

to sprawdzone. Poprosiła, aby osoba zainteresowana zgłosiła się w tej sprawie do Urzędu. 

Radna Beata Kołota – zgłosiła wnioski dot.: 

- postawienia dwóch huśtawek na placu zabaw „Leśne Harce” przy ul. Ugory, 

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Z-ca Burmistrza, informując, że w budżecie na 2023 

rok nie przewidziano zakupu dodatkowych huśtawek na ww. placu. Dzieci mogą natomiast 

korzystać z huśtawek znajdujących się przy Skwerze im. dr Jordana czy na placu w Jura 

parku. Jednakże temat do rozważenia czy wystarczy środków finansowych na ten cel oraz czy 

będzie tam wystarczająco dużo terenu, aby je zamontować.     



- przesuniętych terminów związanych z przebudową skrzyżowania Ugory – Leśna – 

Powstańców i remontu ul. Leśnej, czy prowadzone są rozmowy z właścicielem ten drogi. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego, informując, że wcześniej 

już została uzgodniona koncepcja w jaki sposób ma zostać rozwiązany układ komunikacyjny. 

W 2022 r. został ogłoszony przetarg przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy.  

W wyniku przetargu wartość tego zadania przekroczyła sześciokrotnie wartość jaką 

zabezpieczył Urząd Marszałkowski na tą inwestycję. Było to w formule „Zaprojektuj i 

wybuduj”. Przetarg unieważniono i ogłoszono ponownie nowy ale wyłącznie na projekt. Został 

on rozstrzygnięty i aktualnie trwają prace projektowe. O postępach Radni będą informowani na 

bieżąco.     

Radna B. Kołota zaapelowała do mieszkańców, właścicieli psów o sprzątanie po swoich 

pupilach. Zanieczyszczone psimi odchodami są bardzo często place zabaw np. „Leśne 

Harce”.  

Ponadto głos zabrała Pani B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego 

informując, że uwagi Radnej B. Kołoty są jak najbardziej zasadne, ponieważ w ostatnim 

czasie odnotowujemy bardzo dużo zgłoszeń od wspólnot mieszkaniowych m.in. dot. nie 

sprzątania przez właścicieli po swoich psach oraz pozostawiania odpadów 

wielogabarytowych przy śmietnikach. W przypadku utrzymania porządku przy placach 

zabaw, to zwrócimy uwagę pracownikom, żeby zostało to posprzątane.  

Pani Z-ca Burmistrza poinformowała również o wycince drzew jaka ma miejsce przy ul. ks. 

P. Skargi, a prowadzona jest na zlecenie Proboszcza Parafii pw. Św. Stanisława Biskupa i 

Męczennika. Teren ten zostanie przeznaczony na powiększenie cmentarza.  

Przekazała też informację dot. ustanowienia użytku ekologicznego na terenie Gminy Solec 

Kujawski Źródliska na Wypaleniska informując, że w dniu 9.01.2023 r. Gmina otrzymała 

postanowienie na mocy którego Regionalny Dyrektor postanowił nie uzgodnić projektu 

uchwały Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

Źródliska na Wypaleniska na terenie Gminy Solec Kujawski. Sprawa jest w toku, przekazano 

do biura prawnego.  

B. Czaki – Przewodniczący RM -  odczytał podziękowanie od Stowarzyszenia im. Sue 

Ryder dla Burmistrza, pracowników Urzędu oraz Radnych RM za wsparcie akcji „Ho-Ho-Ho 

poszukiwana zgraja św. Mikołaja czyli świąteczna paka dla hospicyjnego dzieciaka”. 

Podziękowania przekazał na ręce Panie Burmistrz.      



 

10. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi Solec Kujawskiego 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.49. 

 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

 

 

 

 

  

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


